

(11) The Fiscal Plan. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/317;

(12) Supplementary Information on the Budget. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/318;

(13) The Corporate Income Tax System—A direction for change. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/319;

(14) The Canadian Budgetary Process—Proposals for improvement. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/320;

(15) Canada's Economic Prospects, 1985-1990: The challenge of economic renewal. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/321;

(16) Executive summary—A Minimum Tax for Canada. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/334;

(17) A Minimum Tax for Canada. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/334A; and

(18) A Corporate Loss Transfer System for Canada. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/335.

Mr. Wilson (Etobicoke Centre) for Mr. Nielsen, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—New Management Initiatives—Initial Results from the Ministerial Task Force on Program Review. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/336.

Pursuant to Standing Order 64(2), at the request of Mr. Wilson (Etobicoke Centre), Orders of the Day were designated for the consideration of Ways and Means Motions, notices of which were laid upon the Table, earlier this day.

And debate continuing;

Mr. Johnston (Saint-Henri—Westmount), seconded by Mr. Chrétien, moved,—That the debate be now adjourned.

And the question being put on the motion, it was agreed to.

#### *Changes in Committee Membership*

Notice having been filed pursuant to Standing Order 69(4)(b), membership of Committees was amended as follows:

Mr. Côté (Lac-Saint-Jean) for Mr. Towers (alternate) on the Standing Committee on Agriculture;

Mr. Keeper for Mr. de Jong (member) on the Standing Committee on Miscellaneous Estimates;

Mr. Keeper for Mr. Skelly (member) on the Standing Committee on National Resources and Public Works;

Mr. Chrétien for Mr. Prud'homme (alternate), Mrs. Killens (member) for Mr. Lapierre (alternate) and Mr. Axworthy for

(11) Le plan financier. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/317;

(12) Renseignements supplémentaires relatifs au budget. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/318;

(13) Le régime fiscal des sociétés—Un axe de changement. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/319;

(14) Le processus budgétaire canadien—Propositions d'amélioration. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/320;

(15) Les perspectives économiques du Canada, 1985-1990: Le défi du renouveau économique. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/321;

(16) Sommaire—Un impôt minimum au Canada. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/334;

(17) Un impôt minimum au Canada. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/334A; et

(18) Un système de transfert de pertes intersociété au Canada. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/335.

M. Wilson (Etobicoke-Centre), au nom de M. Nielsen, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Nouvelles initiatives de gestion—Résultats initiaux du Groupe de travail ministériel chargé de l'examen des programmes. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/336.

Conformément à l'article 64(2) du Règlement, à la demande de M. Wilson (Etobicoke-Centre), des ordres du jour sont désignés pour l'étude des motions de voies et moyens dont avis ont été déposés sur le Bureau plus tôt aujourd'hui.

Le débat se poursuit;

M. Johnston (Saint-Henri—Westmount), appuyé par M. Chrétien, propose,—Que le débat soit maintenant ajourné.

Cette motion, mise aux voix, est agréée.

#### *Modifications de la composition des comités*

Avis ayant été déposé conformément à l'article 69(4)(b) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Côté (Lac-Saint-Jean) en remplacement de M. Towers (substitut) sur la liste des membres du Comité permanent de l'agriculture;

M. Keeper en remplacement de M. de Jong (membre) sur la liste des membres du Comité permanent des prévisions budgétaires en général;

M. Keeper en remplacement de M. Skelly (membre) sur la liste des membres du Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics;

M. Chrétien en remplacement de M. Prud'homme (substitut), M<sup>me</sup> Killens (membre) en remplacement de M. Lapierre